
 

 

Protokół nr V/2019 

z obrad V sesji  Rady Gminy Mały Płock 

odbytej w dniu 31 stycznia 2019 r.  w sali Gminnego Ośrodka Kultury                                       

w Małym Płocku 

 

W obradach Sesji wzięli udział Radni Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Góralczyk Krzysztof Leszek 

2) Steczkowska Bogumiła  

3) Krasiński Stefan  

4) Rydzewska Grażyna  

5) Cieśluk Krzysztof  

6) Supiński Władysław  

7) Żelazna Alina 

8) Żelazny Wojciech  

9) Wądołowska Anna  

10) Duzik Sylwia 

11) Zduńczyk Andrzej 

12) Gałązka Jarosław  

13) Sawicki Janusz 

14) Sendrowski Marek 

15) Zuzga Karol 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Dymerski Józef - Wójt Gminy 

2) Muniak Beata – Sekretarz Gminy 

3) Kućko Małgorzata  – Skarbnik Gminy 

4) Duchnowska Alina – Dyrektor ZOPO w Małym Płocku 

5) Podsiad Aneta – Pracownik Urzędu Gminy 

6) Lutrzykowski Jan – Radny Powiatu Kolneńskiego 

7) Długozima Roland Andrzej - Radny Powiatu Kolneńskiego 

8) Łuba Marek – Prezes Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Kolnie 

 

 



 

W obradach sesji udział wzięli Sołtysi wsi Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Barwikowski Dariusz – sołtys wsi Budy Żelazne 

2) Baczewski Zbigniew Sławomir – sołtys wsi Józefowo 

3) Jackowski Michał – sołtys wsi Włodki 

4) Cwalina Sławomir – sołtys wsi Cwaliny Duże 

5) Chylińska Dorota – sołtys wsi Nowe Rakowo 

6) Jezierska Sylwia – sołtys wsi Rogienice Wielkie 

7) Grużewska Barbara – sołtys wsi Cwaliny Małe 

8) Nierwiński Jarosław – sołtys wsi Rogienice Piaseczne 

9) Kurpiewski Sławomir – sołtys wsi Śmiarowo 

10) Rakowski Ludwik – sołtys wsi Popki 

11) Rupacz Bożena – sołtys wsi Waśki 

12) Skrodzki Karol – sołtys wsi Rogienice Wypychy 

13) Duzik Sylwia – sołtys wsi Mściwuje 

14) Żelazny Wojciech – sołtys wsi Kąty 

15) Nagórski Arkadiusz – sołtys wsi Stare Rakowo 

16) Szumowska Anna – sołtys wsi Mały Płock I. 

17) Rogiński Ireneusz – sołtys wsi Kołaki Strumienie 

18) Wyrwas Krzysztof – sołtys wsi Wygrane 

19) Sendrowski Marek – sołtys wsi Chludnie 

20) Grochocki Bartłomiej – sołtys wsi Ruda Skroda 

21) Zduńczyk Andrzej – sołtys wsi Korzeniste 

22) Kozikowski Janusz – sołtys wsi Krukówka 

23) Konstanty Zbigniew Marek – sołtys wsi Zalesie 

24) Brzostowska Krystyna – sołtys wsi Kołaki Wietrzychowo 

25) Zuzga Karol – sołtys wsi Budy Kozłówka 

26) Stefańczuk Paweł – sołtys wsi Mały Płock II 

27) Kamiński Łukasz – sołtys wsi Rudka Skroda 

 

Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godz. 1000 , a zakończenie o godz. 1130. 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przyjęcie  porządku dziennego.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad IV sesji Rady Gminy. 

4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 



 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek 

organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Mały Płock.  

8) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy Mały Płock 

na 2019 rok. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Mały 

Płock na 2019 rok. 

10) Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu  zawodowego  w szkołach prowadzonych przez Gminę Mały Płock za 

2018 rok.  

11) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12)  Zapytania i wolne wnioski. 

13) Zakończenie obrad. 

                                                                                           

Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady, witając 

przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.                                              

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. Nadmienił jednocześnie, że 

na ogólną ilość 15 radnych, udział w sesji bierze 15 radnych, co daje quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Ad. 2 

Przyjęcie  porządku dziennego.  

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek obrad.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie porządku dziennego. 

    Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

    Za wnioskiem głosowało - 15 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Głosowanie imienne Nr 1 w sprawie przyjęcia porządku dziennego obrad. – stanowi 

załącznik do protokołu. 

 



 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z obrad IV sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady – Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z ostatniej sesji 

Rady Gminy Mały Płock nr IV/2018 był wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy Mały Płock.                                

Z treścią protokołu każdy miał możliwość zapoznania się, w związku z tym Przewodniczący 

Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag. Żadnych uwag nie wniesiono, w związku z 

czym Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu w  brzmieniu napisanym.   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu w brzmieniu 

napisanym.  

      Za wnioskiem głosowało – 15 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 0. 

Głosowanie imienne Nr 2 w sprawie przyjęcia protokołu z obrad IV sesji Rady Gminy. – 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad IV/2018 w brzmieniu 

napisanym. 

 

Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – z uwagi na obowiązki Pana Prezesa 

Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Kolnie Pana Marka Łuby poprosimy o przedstawienie 

informacji dot. odbioru odpadów komunalnych. 

Pan Marek Łuba – Prezes Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Kolnie – proszę 

państwa spotykamy się już po raz drugi na sesji, ja chciałbym państwa poinformować że wasza 

Gmina ogłosiła przetarg na odbiór i zagospodarowanie odpadów, my jako Przedsiębiorstwo 

wygraliśmy ten przetarg, ceny w przetargu poszły do góry. Wzrost cen czym jest spowodowany 

- jestem obecnie członkiem Rady Nadzorczej Zakładu Gospodarowania Odpadami w Czartorii, 

w roku ubiegłym Zarząd Spółki Zakładu Gospodarowania Odpadami wystąpił z wnioskiem do 

Prezydenta Miasta Łomży, który jest właścicielem tamtej spółki o wzrost opłaty za odbiór 

odpadów na Czartorii. Spowodowane to było zmieniającymi się przepisami dotyczącymi 

eksploatacji RIPOK-ów, w co RIPO-Ki powinny być wyposażone, a więc tam zostały 

poczynione inwestycje w budowę zbiorników przeciwpożarowych, budowę nowej 

kompostowni, ustawodawca też nakłada obowiązek, że tylko część odpadów może być 



 

składowana na składowisku, w związku z tym jak państwo wiecie wprowadzona została od 

2019 roku nowa frakcja bioodpady, na terenie gmin wiejskich to nie występuje, w mieście to 

jest, sporo tego zbieramy, jest to oddzielnie dostarczane w workach. Druga rzecz zgodnie z 

obowiązującymi przepisami część odpadów po selektywnej już segregacji na Czartorii,                         

nie może być składowana, tylko musi to zostać poddane utylizacji tzn. spalaniu, jedyna 

spalarnia w naszej okolicy to Białystok. To nie jest spalarnia dla miasta Kolno czy pozostałych 

regionów, to była spalarnia wybudowana dla miasta Białegostoku i ościennych 8 miejscowości, 

które przystąpiły do tego programu i oni mają inne stawki na spalarni niż my czyli Spółka 

Zakład Gospodarowania Odpadami. My na początku przywoziliśmy odpady w cenie 110 zł, 

teraz już od stycznie jest cena prawie 230 zł i to musi zapłacić Zakład Gospodarowania 

Odpadami  za tonę już odpadów dostarczonych do spalania plus koszty transportu, poza tym są 

ustalone harmonogramy dostaw tego do spalarni, to nie jest tak że każdą ilość czy kiedy chcemy 

zawozimy, to są wyznaczone godziny, dni, że spółka musi ten odpad tam dostarczyć. Na dzień 

dzisiejszy, jeżeli się nie mylę zalegało ponad 1000 ton odpadów do spalenia, które po prostu 

trzeba jeszcze oddać utylizacji. Wiadomo, że wzrastają też ceny energii elektrycznej,                         

podatki itd. Opłata środowiskowa za składowanie 1 tony odpadów  wynosiła 75 zł, na dzień 

dzisiejszy wynosi 170 zł a więc jak słyszycie podwyżka to jest też wzrost opłat 

środowiskowych. Cena „na bramie” jest teraz ponad 400 zł na Czartorii, Czartoria z tego dostaje 

ułamek, oni robią segregację, ponoszą koszty utylizacji tych odpadów. Kiedyś za szkło  

sprzedając je do recyklingu można było wziąć w granicach  300 zł, dzisiaj nikt nie chce 

rozmawiać nawet o cenie 100 zł, ponieważ tego na rynku jest bardzo dużo. Pewnych rzeczy my 

nie przeskoczymy, my jako wygrywający przetargi i samorządy też muszą pewne rzeczy zrobić. 

Na samorządy też został nałożony ustawowy obowiązek uzyskania pewnego procentu odzysku 

surowców i wiadomo samorząd organizując przetarg zakłada, że w przetargu że firma musi ten 

procent uzyskać, zostały wprowadzone też worki. My staramy się tam gdzie jest to możliwe te 

worki dostarczać. Chcę podkreślić, że bardzo dużo ludzi na terenie państwa gminy nie 

segreguje odpadów, ja już w poprzednim przetargu to zgłaszałem, teraz będziemy robili zdjęcia, 

bo mamy listę kto złożył deklarację do segregacji i odpady zmieszane, bo można powiedzieć 

ze 80 % gminy nie segreguje odpadów. Od tego roku dostają państwo worki, ile worków 

zostanie wystawionych, tyle państwo dostaniecie, jeżeli zachodzi zapotrzebowanie na większą 

ilość proszę dzwonić macie państwo podawane nr telefonu do kierownika działu czy 

pracownika, my to odnotowujemy, koszt jednego worka to prawie 1 zł, są one 120 l , cała Polska 

z takich worków korzysta, ponieważ to jest odpowiednia granulacja worów, grubość itd., nie 

może być też tak, że selektywna zbiórka jest wystawiana w workach po nawozach, to jest 

odpad, tak nie można robić, wystawiane są śmieci w reklamówkach, my tego nie będziemy 

odbierać, mamy w umowie zapisane selektywna zbiórka odpadów bo my musimy dla gminy 



 

wykazać, że odzyskujemy procent odpadów, tak samo gmina musi w swoich dokumentach 

wykazać, że uzyskała z ogólnej sumy odpadów, które odbierane są na terenie gminy procent 

odzyskany, jeżeli nie gmina ponosi konsekwencje, a w związku z tym przerzuca to na 

wykonawcę usług, a my nie możemy sobie na to pozwolić, żeby płacić za kogoś kary, coraz 

ostrzej podchodzi do wszystkiego ustawodawca, samorząd oraz my musimy to realizować,                

to nie są nasze wymysły. Ceny poszły w górę z tych powodów, które podałem i nadal nakładane 

są nowe obowiązki. Nawet jeżeli nasz samochód odbierający jedzie my mamy go na 

monitoringu, każdy samochód jest wyposażony w GPS, my wiemy gdzie on był, gdzie się 

zatrzymał i co wziął. My mamy odbierać odpady od godziny 7:00 do 15:00, a były telefony 

przy poprzednich przetargach, że ktoś zapomniał wystawić i dzwonił do nas i do Pana Wójta o 

godzinie 9  że mu samochód nie zabrał odpadów i po sprawdzeniu okazuje się, że dany 

mieszkaniec zapomniał wystawić. To po krótce taka moja informacja, jeżeli będą pytania 

postaram się na nie odpowiedzieć. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady-  ja miałem taki sygnał od mieszkańców, że 

było wzięte np. pięć worów a pańscy pracownicy zostawili np. trzy .  

Pan Marek Łuba – Prezes PUK w Kolnie – Panie Przewodniczący to było w miejscowości 

Cwaliny Małe, było tam wystawione pięć reklamówek. 

Pani Barbara Grużewska – sołtys wsi Małe Cwaliny – było to wystawione w workach, ja 

dzwoniłam i ja wystawiłam w workach tak jak powinno być, nie dostałam worków na metal                

i nie dostałam worków na papier, a było wystawione i jedno i drugie. Miałam wystawione                 

trzy worki na plastik, dostałam tylko dwa worki.  

Pan Marek Łuba – Przeze PUK w Kolnie – ja jeszcze raz tą sprawę sprawdzę. 

Pan Władysław Supiński – radny – u mnie jeden z mieszkańców zamówił sobie kosze w 

różnych kolorach, czy firma odbierze śmieci z kosza czy musi być to w worku? 

Pan Marek Łuba – Prezes PUK w Kolnie – nie musi być worek, odbierzemy to z kosza, jeżeli 

kolorystycznie są dostosowane, to my mamy obowiązek odebrania, tylko faktycznie mają być 

selektywnie zebrane. 

Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy – ja mam pytanie, przykładowo jest na dany dzień 

wyznaczona zbiórka selektywna i powinny być wystawione plastiki w żółtym worku, nie są 

wystawione w żółtym, są wystawione w workach po nawozach, jak wy to traktujecie, jako 

odpady zmieszane? 

Pan Marek Łuba – Przeze PUK w Kolnie – tak i możemy tego nie odebrać, ponieważ worek 

po saletrze to jest odpad, to nie jest selektywna zbiórka. 



 

Pan Sławomir Kurpiewski – sołtys wsi Śmiarowo – a czy siatkę po belach można wrzucać 

do zmieszanych? 

Pan Marek Łuba – Prezes PUK w Kolnie – nie, w Małym Płocku jest tzw. PSZOK czyli 

Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych, odpady które nie podlegają segregacji, są 

odpadami z którymi nie wiadomo co zrobić powinny być przywożone do PSZOK- u, chodzi o 

siatkę z bel, nie folię, tak samo opony można przywozić, są firmy, nawet z Kolna które zbierają 

tą folię z bel, na przeterminowane leki w punktach aptecznych są specjalne pojemniki gdzie 

można je wyrzucić. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Radny- dziękujemy Panie Prezesie za 

przedstawione informacje, teraz proszę Pana Wójta o przedstawienie informacji. 

Pan Józef Dymerski - Wójt Gminy  - powitał przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości, następnie przedstawił następujące informacje: 

- napisaliśmy wniosek do Organizacji Zadań Sportowych dla uczniów w ramach zadania   

„Sport dla wszystkich”, upowszechniając sport u dzieci i młodzieży. Ministerstwo na ten cel 

przeznaczyło 28 milionów złotych, to jest z Ministerstwa Sportu i Turystyki, będzie to 

prowadził Podlaski Związek Sportowy, dofinansowanie 80 %, będzie to nauka pływania, 

umiem pływać dla wszystkich szkół podstawowych klasy 1-3 na terenie naszej gminy,                                         

cieszymy się z tego, ponieważ 75 osób będzie brało udział w tym projekcie; 

- złożony jest wniosek na termomodernizację Szkoły Podstawowej w Małym Płocku i Kątach 

oraz Gimnazjum w Małym Płocku, był on złożony pod koniec grudnia tamtego roku,                    

czekamy na ocenę, jeżeli zostanie pozytywnie rozpatrzony będziemy wykonywać te zadanie; 

- przygotowujemy się do otworzenia Dziennego Domu Pomocy dla seniorów w Starym 

Rakowie, jutro wyjeżdżamy do Gminy Piątnica, miejscowości Górki Sypniewo, będziemy 

oglądać jak wygląda taki Dzienny Dom, jedzie przewodnicząca Komisji Oświaty, Radni z tego 

terenu, sołtysi, mieszkańcy, żeby można było to zobaczyć i zadeklarować, żebym wiedział czy 

wykonywać dokumentację pod ten Dom Pomocy; 

- zwiedzaliśmy stację uzdatniania wody w miejscowości Rogienice Wielkie, ponieważ chcemy 

ją zmodernizować, chcemy to wyłączyć i puścić inną trasą przejście przewodów głównych, 

które były na terenie Szkółki i Danexu; 

- Odnawialne Źródła Energii - jesteśmy na etapie podpisywania umowy, przetarg poszedł dość 

dobrze, w ramach kosztów prawie się zmieściliśmy, zgłosiły się 4 firmy, myślę ze jedną z nich 

na dniach wybierzemy i będziemy to realizować, wcześniej przetarg poszedł o 700 tys. zł 

więcej, teraz jest niższy i jest to dla nas  zadawalające; 



 

- otworzyliśmy również przetargi na pięć wniosków, na które mamy już podpisane umowy,  

będziemy wyłaniać wykonawców, chodzi o wnioski: Rogienice Wielkie „ Przyjazne młodym”, 

Zagospodarowanie terenu przy Szkole Podstawowej i Gimnazjum w Małym Płocku,                     

Gminny Ośrodek Kultury i Otwarte Strefy Aktywności w Korzenistem i Rudce Skrodzie,                    

do maja musimy te wnioski zrealizować; 

- jeśli chodzi o projekt GAZ SYSTEM, ten który będzie przebiegał przez naszą gminę,                              

już robiony jest plan miejscowy, ustalania którędy ten rurociąg będzie szedł na naszym terenie, 

będzie to od Grabowa w kierunku w Rudki Skrody i dalej w kierunku Nowogrodu, łącznie                 

17 km, zawór będzie w Rudce Skrodzie, te miejsce będzie wykupione i szybko będzie za to 

zapłacone, natomiast dla rolników będzie to wyglądało w ten sposób, że do każdego przyjadą 

osoby i będą wyceniać, natomiast wnioski będą składane do Wojewody i Wojewoda będzie 

wyznaczał jakie to będą pieniądze, ale dla rolników będzie to zapłacone po zakończeniu tego 

projektu, tak na dzisiejszy dzień do wygląda, to jest ten GAZ SYSTEM Polska – Litwa; 

 - zawiesza się linię autobusową Kołaki – Mały Płock – Popki – Włodki – Łomża, z tego 

względu, że bardzo mało osób z tej linii dojeżdżało , rano 2 osoby, natomiast po południu często 

było tak, że nikt nie wracał, w związku z tym PKS Nova tą linię zawiesza, my nie jesteśmy w 

stanie do tego dopłacać, ponieważ jest to firma prywatna, ona powinna się samofinansować,               

a oni zwracają się abyśmy ich dofinansowali, gdyby faktycznie sporo ludzi dojeżdżało ona by 

się utrzymywała, a jeżeli jeżdżą tylko dwie osoby to niestety tak to wygląda; 

- Pani Modzelewska zaprzestała działalności, chodzi o Aptekę w Małym Płocku, mamy drugą 

zainteresowaną osobę, która będzie chciała ten punkt przejąć, ale to trochę potrwa, ponieważ 

zmieniły się przepisy i musimy się do tego dostosować; 

 - Koła Gospodyń Wiejskich z Józefowa i Małego Płocka otrzymały dofinansowania po                    

3000 zł, pisma informujące o możliwości ubiegania się o dofinansowanie skierowane były do 

wszystkich Kół Gospodyń Wiejskich na naszym terenie, skorzystały te dwa; 

- drogi powiatowe  Kołaki Strumienie i Włodki będą zaakceptowane, są Radni Powiatowi 

dzisiaj na sesji, także posłuchamy co na ten temat powiedzą; 

 - chcielibyśmy przywitać wszystkich sołtysów, którzy zostali wybrani w przeprowadzonych w 

grudniu oraz styczniu wyborach sołeckich, współpraca na pewno tak jak do tej pory będzie 

dobra. 

Dziękuje to wszystko. 

 

 



 

 

Ad. 5  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Brak. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był 

w materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Małgorzatę Kućko na Komisjach i 

był przez nie analizowany. Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy               

na rok 2019. Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 3 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2019.– stanowi załącznik do protokołu.                     

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych,  przeciw – 4, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

- została podjęta 

Uchwała nr V/29/19 w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2019. - stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek 

organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Mały Płock.  
 

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był 

w materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Małgorzatę Kućko na Komisjach i 

był przez nie analizowany. Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi 

finansowej jednostek organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych dla 



 

których organem prowadzącym jest Gmina Mały Płock. Następnie poddał projekt pod imienne 

głosowanie. 

 

Głosowanie imienne Nr 4 dot. podjęcia uchwały w sprawie  organizacji wspólnej obsługi 

finansowej jednostek organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Mały Płock.– stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 2. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie organizacji wspólnej obsługi 

finansowej jednostek organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Mały Płock. - została podjęta. 

Uchwała nr V/30/19 w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek 

organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Mały Płock.- stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy Mały Płock                       

na 2019 rok. 
 

Projekt Uchwały omówiła Pani Aneta Podsiad – Pracownik Urzędu Gminy. Projekt uchwały 

był w materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Anetę Podsiad na Komisjach                

i był przez nie analizowany. Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu 

pracy Rady Gminy Mały Płock na 2019 rok . Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

 

Głosowanie imienne Nr 5 dot. podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu 

pracy Rady Gminy Mały Płock na 2019 rok. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie uchwalenia ramowego planu 

pracy Rady Gminy Mały Płock na 2019 rok.  - została podjęta. 

Uchwała nr V/31/19 w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy Mały 

Płock na 2019 rok.- stanowi załącznik do protokołu. 

 

 



 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Mały Płock 

na 2019 rok. 

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Aneta Podsiad – Pracownik Urzędu Gminy. Projekt uchwały 

był w materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Anetę Podsiad na Komisjach i 

był przez nie analizowany. Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy 

stałych komisji Rady Gminy Mały Płock na 2019 rok. Następnie poddał projekt pod imienne 

głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 6 dot. podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych 

komisji Rady Gminy Mały Płock na 2019 rok. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji 

Rady Gminy Mały Płock na 2019 rok. - została podjęta. 

Uchwała nr V/32/19 w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Mały 

Płock na 2019 rok.- stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu  zawodowego  w szkołach prowadzonych przez Gminę Mały Płock za 2018 rok.  

 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Alina Duchnowska – Dyrektor ZOPO w Małym Płocku. 

Sprawozdanie było w materiałach. Zostało szczegółowo omówione przez Panią Alinę 

Duchnowską na Komisjach i był przez nie analizowany. Nikt z Radnych nie wniósł uwag do 

niniejszego sprawozdania. 

 

Ad. 11 

Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

Brak. 

 

 



 

 

Ad. 12 

Wolne wnioski. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – chciałbym powiedzieć jak sytuacja wygląda, jeżeli 

chodzi o lampy co do których został złożony wcześniej wniosek, wymaga to dłuższego czasu, 

w tym wniosku wypisanych jest sporo dróg, niektóre lampy będzie można zainstalować dość 

szybko i myślę, że częściowo to zrobimy, jeździmy i analizujemy bo to są drogi na koloniach, 

są długie przerwy, musimy zorientować się jak są ukształtowane transformatory, skąd to 

pociągnąć, muszę poszukać czy jest możliwość jakiś wniosek na to napisać by móc pozyskać 

dofinansowanie, jeżeli nie ustalić i stopniowo to realizować, analizujemy to, jeździmy, 

patrzymy, nakreślamy odcinki. 

Pan Stefan Krasiński – radny – Panie Wójcie odnośnie tego gazociągu, który będzie na 

naszym terenie, uważam że Pan jako Wójt Gminy, Wójtowie sąsiednich Gmin powinniście 

zainterweniować w tej sprawie, aby chłopi przez które pola będzie on przechodził mieli 

zapłacone nie po zakończeniu realizacji, a przed, żeby nie zostali oszukani. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – nie, oni na pewno nie zostaną oszukani, ja mogę 

zadzwonić do przedstawicieli i mogą przyjechać i przedstawić jak to będzie wyglądało.                     

Jeżeli uda mi się tą Panią, która jest od spraw obywatelskich, która jeździ i informuje 

mieszkańców zaprosić na sesję, to ja to zrobię i wówczas będziecie mogli zadawać pytania,                    

to Wojewoda będzie wyceniał te działki. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – jest jeszcze jedna sprawa do radnych, chodzi o sprzedaż 

działki pomiędzy Józefowem, a Korzenistem, to jest działka po byłym wysypisku,                                  

jest mieszkaniec, który chciałby to kupić, ale aby mógł to kupić, potrzebna jest wasza zgoda, 

to jest 30 arów; 

Pan Zbigniew Sławomir Baczewski – sołtys wsi Józefowo – w sobotę był u mnie Naczelnik 

ruchu drogowego przekazał mi informację, że skrzyżowanie w Józefowie wstawione jest na 

krajowej mapie zagrożeń i trzeba coś z tym zrobić, droga powiatowa kończy się przed 

skrzyżowaniem, skrzyżowanie jest w drodze gminnej. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – jeżeli chodzi o te miejsca zagrożeń to jest  

na takiej zasadzie, że każdy ma prawo to zgłosić i oni mają obowiązek to sprawdzić.  

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – Pan Wójt zwrócił się do nas Rady z 

zapytaniem co z tą działką na sprzedaż, jakie jest nasze zdanie. 



 

Pan Stefan Krasiński radny – najlepiej to niech spotka się sołtys, radny Korzenistego z 

mieszkańcami i z nimi ustali co z tą działką robić. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – ja uważam, że jeżeli to jest na chwilę 

obecną nieużytkiem, a ktoś chce to kupić i użytkować to nie ma sensu tego trzymać, żeby to 

zarastało. Dotarło do mnie kilka pism: zacznę od prośby Pani Anny Danuty Modzelewskiej, 

która zwróciła się do Pana Wójta i nas Radnych o zwolnienie z zapłaty czynszu za miesiąc 

styczeń 2019 roku, z uwagi na zaprzestanie prowadzenia w tym miesiącu działalności 

gospodarczej i poniesienia straty, ponieważ hurtownie nie chciały wziąć z powrotem leków z 

datą ważności do końca roku 2019, strata wyniosła  ponad 4000 zł.                                                               

Następne pismo jest od OSP w Małym Płocku z prośbą o podwyższenie wynagrodzenia 

strażaków ochotników za wyjazdy na akcje gaśniczo – ratownicze oraz pochylenie się nad 

potrzebą zakupu nowego wozu strażackiego dla OSP Mały Płock, motywując między innymi 

tym, że otrzymane pieniądze przeznaczają na potrzeby jednostki, między innymi zakup sprzętu. 

I ostatnie pismo od Podlaskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków informujące, iż w 

2018 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie oraz roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestrów zabytków udzielono parafii Rzymskokatolickiej p.w. Znalezieni krzyża 

w Małym Płocku dotacji w wysokości 10 000 zł przeznaczonej na pokrycie kosztów zadania 

pn. „Remont Kościoła Parafialnego III etap. 

Pan Krzysztof Wyrwas – sołtys wsi Wygrane – chciałabym, aby zaprosić kogoś z Agencji 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa na sesję, ponieważ było nowe szacowanie NW 

Wygrane i Krukówka zostały odcięte z NW, żeby wyjaśnić na jakich zasadach to się odbywa.  

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – z tego co się orientuję w poprzednich latach 

było tak, że gminy były kwalifikowane do pierwszej, drugiej strefy do NW , a w tej chwili są 

wyłączenia, część gminy może być w jednej, a druga część w drugiej strefie, może Panie Wójcie 

można kogoś zaprosić w celu wyjaśnienia.  

Pan Józef Dymerski Wójt Gminy – zaprosimy na sesję Panią z Agencji Restrukturyzacji i 

Modernizacji Rolnictwa w Kolnie, aby nam tą sprawę wyjaśniła. Jeśli chodzi o strażaków te 

prośby wcześniej były sygnalizowane, dopiero niedawno wpłynęło pismo w tej sprawie,                           

w związku z tym jest taka propozycja, że możemy pomyśleć nad tą podwyżka i dać te 18 zł, 

natomiast jeśli chodzi o samochód strażacki znajdujemy się na liście w Białymstoku, jednak 

nasz wkład własny wynosi 253 000zł, samochód będzie kosztował około 900 000 zł. Co do 

prośby Pani Modzelewskiej proszę, abyście państwo radni podjęli decyzję. 



 

Pan Jarosław Nierwiński – sołtys wsi Rogienice Piaseczne – Panie Wójcie zwracam się z 

prośbą o wycięcie krzewów przy drodze Kołaki – Rogienice, bo jest tak zarośnięte że ciężko 

przejechać. 

Pani Barbara Grużewska – sołtys wsi Cwaliny Małe – mamy dwa mostki na drodze 

powiatowej, trzeba je wyczyścić, bo jak będą roztopy zaleje nam gospodarstwa. 

Pan Jan Lutrzykowski – radny powiatu kolneńskiego – wszystkie uwagi, jeżeli chodzi o 

drogi będziemy przekazywać do Powiatowego Zarządu Dróg w Kolnie. Jeżeli chodzi o 

czyszczenie mostów na chwilę obecną będzie ciężko to zrobić ponieważ jest to zamarznięte. 

Chcę zakomunikować że na Zarządzie przeznaczyliśmy 15 000 zł na zrobienie projektu drogi 

przez wieś Włodki oraz 17 000 zł  na zrobienie projektu drogi Kołaki – Rogienice. 

 

Ad. 13   

                                                                                                                                                                              

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Gałązka ze względu na wyczerpanie porządku obrad 

zamknął obrady V Sesji Rady Gminy Mały Płock. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała                                                                            Przewodniczący Rady Gminy                                                                                            

                                                          

Aneta Podsiad                                                                                     Jarosław Gałązka                                       
 


